

**Advance Ticket Booking Form**      **優先購票表格**  
**(15.8.2022 to 29.9.2022)**

Contact Person      聯絡人: \_\_\_\_\_

Phone Number      聯絡電話: \_\_\_\_\_

Email Address      電郵: \_\_\_\_\_

Address      地址: \_\_\_\_\_

<b>Ticket Price (\$)</b> <b>票價 (\$)</b>	<b>No. of Tickets*</b> <b>數量</b>	<b>Total (\$)</b> <b>總值 (\$)</b>
1,250		

\* Maximum 20 tickets per booking form per day 每天最多只可  
購買 20 張

NB: Advance ticket booking starts by 09:00:00 (15.8.2022) and  
restricted to ticket price of \$1250 only

備註: 優先購票於 09:00:00 (15.8.2022)開始並只限於購買\$1,250 票  
價

## Advance Booking & Payment Method (Advance Booking only)

The completed Advance Booking Form with payment to be received on or before 23:59:59 (29.9.2022):-

- By Post: Booking Form + cheque to DIOCESAN PROCURATION, THE CATHOLIC DIOCESE OF HONG KONG, 13/F, Diocese Centre, 16, Caine Road., Hong Kong. Attention: Concert ticket advance booking; or
- By Email or WhatsApp: Booking Form + Deposit Slip to [donate@catholic.org.hk](mailto:donate@catholic.org.hk) or 52914295

Payment Method:

- By Cheque: cheque payable to **"THE CATHOLIC DIOCESE OF HONG KONG"** (do not send cash; post-dated cheques are not accepted)
- Direct Deposit: Bank of China (Hong Kong)  
A/C# 012-875-2-036224-3
- All seats are sold on a first come first served basis and subject to payment receipt.
- Final seat allocation is at the discretion of "The CATHOLIC DIOCESE OF HONG KONG" and tickets booked will be collected at designated location to be announced later.
- The concert programmes may change in light of COVID-19 and Government measures. Please check concert website for latest notice.
- Counter Sales Date at URBIX: from 30.9.2022.

## 優先購票及付款方式 (只適用於優先訂購)

於 23:59:59 (29.9.2022)或之前填妥購票表格，連同支票/存款單:

- 優先購票表格 + 支票 郵寄至天主教香港教區, 教區總務處, 香港堅道 16 號教區中心十三樓。請註明「音樂會優先購票」
- 優先購票表格 + 銀行存款單 電郵 或 WhatsApp 至: [donate@catholic.org.hk](mailto:donate@catholic.org.hk) 或 52914295

付款方法:

- 劃線支票，票上請寫明支付**"天主教香港教區"**(請勿郵寄現金，期票恕不接受)
- 中國銀行(香港)戶口號碼: 012-875-2-036224-3
- 所有門票均按訂票先後次序配以未售出的最佳座位。
- 座位分配由天主教香港教區作最終決定及稍後在指定地點取票。
- 因應 2019 冠狀病毒病及政府措施的最新情況，節目安排可能會作更改，請留意音樂會網站的最新公佈。
- 門票公開發售 (城市電腦售票網): 由 2022 年 9 月 30 日開始。